
Styrelsemöte, Osterängarnas samfällighetsförening tisdag den 15

iuni 2O21 kl 18.00 hos Ann-Kristin.

Närvarande: Ann-Kristin, Henrik, Klas-Göran, Håkan, Ola och revisor Ulf-

Peter.

L. Öppning. Ordförande öppnade mötet

2. Ekonomi. Vår revisor begärde att vi skulle ha ett extramöte för att gå

igenom lite grand ang. ekonomin. En skrivelse lämnades ang. en del

oklarheter. Bifogas med protokollet. De frågor om styrelsebeslut på inköp

av miljövänl iga rengöringsmedel och dröna rfilmning fi nns protokol lförda.

De meddelade också att de på grund av den rådande situationen med

årsmöten som inte kunnat hållas vill ha en extern revisor som kan gå igenom

och rekommendera hur bokföringen ska bedömas.

Påpekade f«ir kassören att räkenskapsåret var fel, april månad fattades.

3. Årsmöte. Förra mötet bestämdes att årsmötet skulle hållas 3 oktober for att
allt skulle vara klart med Kommunen ang. vatten och avlopp. Det är inte

möjligt att vänta så länge med årsmötet ingen vet hur det står till med

pandemin då. Vi kommer att ha ett årsmöte lördagen den 24 juli kl 13.00.

Vatten och avlopp får avgöras på ett gxtra årsmöte senare i höst.

4. Nästa möte. Som plan erat22/6 kl 13.00 men hos Håkan istället för Ola

vid Pennan: Ann-Kristin wennerström 
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Till

S§relsen för Österängarnas samfällighetsförening

Vid genomgång av räkenskaperna för Österängarnas samfällighetsförening har vi följande

uppmaningar till styrelsen att åtgärda.

Debiteringslängd för årsavgiften måste upprättas. Där ska framgå fastighetsnummer, ägare,

årtalför betalning, betald summa, restsumma, hemadress, antal påminnelser med angivet

datum, eventuellt bestridande med datum samt referens till arkiverat brev/konversation'

Fastighetsägare skall brevledes informeras om årsavgiftens storlek, konto för inbetalning och

förfallodatum. Detta gäller även för påminnelser'

Debitering av tömning på ängen. De fastighetsägare som nyttjar anläggningen på ängen eller

är anslutna till denna ska debiteras enligt debiteringslängd som ska upprättas' Där ska

framgå fastighetsnummer, ägare, årtalför betalning, betald summa, restsumma, hemadress'

antal påminnelser med angivet datum, eventuellt bestridande med datum samt referens till

a rkiverat brev/konversation. U lvsby Transport. Sl amtöm n in g 2OO1l4 15 700:-, 2OOLO}

tG 475-

I protokoll ska framgå inköp av Torbjörn wrange gällande tvättmedel och hur dessa ska

betalas av köpare. Kvittenser på köp ska bifogas. Jordklok (Torbjörn Wrange) inköp av div

rengörings material. Faktura 7588: 524- Faktura: 5186 3198:-

Ersättning tillTorbjörn Wrange, faktura på 12500:- avseende utredning, utbildning samt

drönare, för film över området tagen med drönare ska verifieras genom s§relsebeslut.

Vi förbehåller oss rätten att framställa ytterligare förslag till omedelbara åtgärder'

Vidare föreslår vi styrelsen att anlita utomstående revision då vi anser att de extrema förhållandena

med pandemin som påverkat föreningen så att årsmöten inte kunnat genomföras enligt de riktlinjer

som anges.

Vi anser därför att vi för dagen inte kan genomföra en revision'

Wr/ru.
MicaelEkbers I


